
 

 
Beszámoló 

Az OT elnökének 2018/2019-es munkájáról  

Meghívók 
A szabályzatokban foglaltak alapján az OT elnökének legfőbb feladata az ülések összehívása, azok 

vezetése. Az elmúlt évben, mióta megválosztak a Tanács elnökének igyekeztem minden esetben 

rugalmasan kezelni az ülések időpontját. 2019-re bár készült egy előzetes naptár, hogy mikor legyenek 

ülések, de az látszik, hogy a küldöttek ennél sokkal rugalmasabb rendszert igényelnek. Amikor 

lehetőség volt rá minden egyes ülés előtt egy szavazással (Doodle) igyekeztem megkeresni a 

legalkalmasabb időpontot. A kitűzött időpontoknak megfelelően a meghívók kimentek, jelentős 

késedelem nem volt. 

Országos Tanács elnökség 
A megválasztásom óta egy esetben nem tudtam résztvenni az üléseken, ennek családi okai voltak. Bár 

ez órákkal az ülés előtt derült ki, Holndonner Péter, mint alelnök, jelen volt az ülésen, és végül a 

megüresedett mandátumomat is betöltötte pótküldött. Meglátsom szerint a Tanács minden tagjával 

hatékonyan tudok együtt dolgozni, így az ülések néhány technikai szünettől eltekintve hatékonyan 

zajlanak. 

Nagyon küszönöm Holdi munkáját. Idén Kriszbacher Gergő veszi át az alelnöki teendőket. Azt 

gondolom, hogy bár Holdival nagyon sok köszös tapasztalatunk és élményünk volt, Bicskással is 

legalább olyan jól fogok tudni együtt dolgozni mint vele. 

Ügyrend 
Itt a legnagyobb előrelépést az első Discord ülésnek tartom. Az érdem egyértelműen Kriszbacher 

Gergőt illeti, aki a technikai hátteret biztosította, illetve Kollár Tamással együtt beterjesztette az öteltet. 

Elindult a csapatmeghajtó, amin remélhetőleg hosszútávon adatbázist tud szolgáltatni a munkánkhoz. 

Hasonlóan jó ötletnek tartom, és szeretném tovább vinni, a Harkay Péter által felvetett ötletet, ami az 

őrsi felelőssök mintájára szervezi a munkát. Azt gondolom, hogy ez sokat segít, hogy az egyes témák 

ne akadjanak el, esetleg merüljenek a feledés homályába. 

A teljes képhez hozzá tartozik, hogy volt egy próbálkozás a Trello nevű alkalmazással. Meglátásom 

szerint nem tudta kiváltani a levlistát olyan mértékben mint vártuk, és többen nem is voltak aktívak, 

ezért nem erőltettem 

Kapcsolat tartás 
Elnökként azt gondolom, hogy a legfontosabb irányok, amivel nekem kellett egyeztetnem az Országos 

Elökség, a Felügyelő Bizottság és a szakvezetők. Külön szervezett talákozókról nem számolhatok be, de 

minden esetben, ha szükségesnek találtam gond nélkül és gördülékenyen tudtam egyeztetni bárkivel. 

Ha kellett engem mindíg metaláltak, igyekesztem lehetőségeimhez mérten megfelelni midenki 

kérésének, igényének. 



 

“Egyéb” cserkészet 
Fontosnak tartom, hogy a Tanácson beüli munkámon kívül legyen más kapcsolódásom is a cserkészet 

jelenéhez, valóságához. Bár a csapatomben nem vállalok jelenleg vezetői megbizatást, de a CSTVK-ban 

mint kiképző vettem részt. Alkalmam volt az ország különböző pontjairól érkező parancsnokokkal, vagy 

épp parancsnonak készülő cserkészekkel beszléni, és tanulni arról, hogy ők hogy látják a Magyar 

Cserkészszövetséget, vagy épp az Országos Tanácsot. 

Tervek 
Az elmúlt időszak hozott újításokat, ezeket leírtam. Kétségtelenül van még hova fejlődni, az OT 

munkáját folyamatosan hatékonyabbá, átláthatóbbá és transzparensebbé tenni. Biztos, hogy az új 

Elnökséggel más lesz a munka mint a mostanival, de ez nem gond. Mind két jelölt csapatban vannak 

olyan tagok, akiket régeről ismerek, és jó viszonyban vagyunk, így azt gondolom gyorsan össze tudunk 

csiszolódni. 

Azt ami jól működik, azt szeretném megtartani, és hozzá újabb dolgokat felsorolni a jövő évben. Talán 

a legfontosabb, ami régóta hiányzik, hogy az OT-nak legyen munkaterve. 
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